
 آرمان ملی: ساره جوانمردی که بارها پرچم کشورمان را در 
رقابت های بین المللی به اهتزاز درآورده در صورت عدم حمایت 

به پاریس نمی رود! 
   پرچمداری

با اعلام غفور کارگری، رئیس کمیته ملی پاراالمپیک، ساره 
جوانمردی، قهرمان تیراندازی، به عنوان مادر قهرمان، پرچمدار 
کاروان ایران در بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۲ هانگژو شد. ایرنا اواخر 
تیر ماه نوشت: جوانمردی از بانوان ورزشکار ایران به شمار می رود 
که با لقب ملکه تپانچه سه مدال طلا و یک برنز المپیک را کسب 
کارتا و  کرده است. جوانمردی در بازی های پاراآسیایی ۲۰۱۸ جا
مراسم اختتامیه بازی های پاراالمپیک توکیو نیز به عنوان پرچمدار 
کاروان انتخاب شد و حضور او با پوشش اسلامی توجه رسانه های 
جهان را جلب کرد. کاروان ایران با نام »فرزندان ایران« راهی 

سرزمین اژدها خواهد شد. 
   کسب مدال

فائزه احمدی و ساره جوانمردی دو ملی پوش پاراتیراندازی 
ایران در رقابت های تپانچه ۱۰ متر به ترتیب صاحب مدال طلا 
و نقره شدند. مهر نوشت: رقابت های پاراتیراندازی بازی های 
پاراآسیایی امروز سه شنبه ۲ آبان ۱4۰۲ با برگزاری مرحله فینال 
تپانچه ۱۰ متر پیگیری شد. فائزه احمدی و ساره جوانمردی دو 
نماینده ایران در این بخش از مسابقات به ترتیب صاحب مدال 
طلا و نقره شدند. فائزه احمدی با رکورد ۲۳۶. ۲ به عنوان قهرمانی 
دست یافت. ساره جوانمردی پرچمدار کاروان ایران هم با رکورد 

۲۳۳ صاحب مدال نقره شد. 
   بهترین سال

کمیته جهانی پاراتیراندازی در مروری بر رویداد های سال 
۲۰۲۳ میلادی، به حضور ملی پوش کشورمان در چهارمین دوره 
بازی های پاراآسیایی اشاره کرد. قبل از شروع سال جدید میلادی 
کمیته جهانی پاراتیراندازی IPC در مروری بر رویداد های سال 
۲۰۲۳ این رشته، به برگزاری چهارمین دوره بازی های پاراآسیایی 
و اتفاقات شاخص آن اشاره کرد و از حضور ساره جوانمردی، 
ملی پوش پرافتخار کشورمان، تنها ۳ ماه پس از تولد فرزندش بر 
سکوی نایب قهرمانی هانگژو، یاد کرده است. جوانمردی در مدت 
کوتاهی پس از تولد فرزندش تمرینات خود را از سر گرفت تا علاوه 
بر حضور در خط آتش چهارمین دوره بازی های پاراآسیایی، بار 
دیگر افتخار حمل پرچم مقدس کشورمان در رژه مراسم افتتاحیه 
را نیز به کارنامه درخشان خود اضافه کند. او همچنین در حاشیه 
این بازی ها به عنوان یکی از اعضای اصلی کمیسیون ورزشکاران 
پارالمپیک آسیا برای مدت چهار سال انتخاب شد. فائزه احمدی 
و ساره جوانمردی موفق به کسب یک طلا و یک نقره در تپانچه 
بادی ۱۰ متر زنان، کلاس SH ۱، از بازی های پاراآسیایی هانگژو 
کنون موفق به کسب  شدند. تیم ملی پاراتیراندازی کشورمان تا
۶ سهمیه پارالمپیک پاریس ۲۰۲4 شده که سه سهمیه آن در 
ماده های P ،4 P ۲ و R ۲ به تازگی در بازی های پاراآسیایی هانگژو 

به دست آمده است. 
   تصمیم؟

ملی پوش تیم پاراتیراندازی کشورمان گفت: نمی توانم ریسک 
کنم، کودک ۵ماهه را تنها بگذارم و به مسابقات پاریس بروم. ساره 
جوانمردی در حاشیه مراسم تجلیل از مدال آوران بازیهای 

پاراآسیایی هانگژو ۲۰۲۲، اظهار داشت: این خبر را هنوز به صورت 
رسمی اعلام نکرده ام که از دنیای ورزش خداحافظی می کنم 
ولی زمانی که قرار شد به همراه فرزندم در مسابقات پاراآسیایی 
حاضر شوم این قول را گرفتم که تا پاراالمپیک حمایت شوم با 
فرزندم، ولی چیزی که الان می بینم خلاف وعده و وعیدهاست. 
وی افزود: فکر می کنم مجبور شوم با توجه به شرایطی که دارم 
گر چنین اتفاقی بیفتد طی چندروز آینده  خداحافطی کنم. ا
اعلام و برای تیم پاراتیراندازی ایران آرزوی موفقیت می کنم. ملی 
پوش تیم پاراتیراندازی کشورمان گفت: در بازی های پاراآسیایی 
با وجود شرایط سختی که داشتم و تنها ۲هفته تمرین کرده بودم، 
توانستم مدال نقره و سهمیه پاراالمپیک را هم بگیرم. خیلی هم 
دلم می خواهد به عنوان یک مادر قهرمان در آخرین پاراالمپیک 
گر شرایط مناسب نباشد ترجیح  با قدرت حاضر شوم ولی ا
می دهم به فرزندم رسیدگی کنم. جوانمردی افزود: خواسته 
زیادی ندارم. فقط مسابقات تدارکاتی برایم در نظر گرفته شود و 
فرزندم هم همراهم باشد. چون خیلی کوچک است. نمی توانم 
ریسک کنم، کودک ۵ماهه را تنها بگذارم و به مسابقات بروم. این 
خواسته زیادی نیست از قهرمانی که با ۱۷ سال سابقه و ۵4 مدال 
گر این  برون مرزی در دنیای قهرمانی دست و پنجه نرم می کند. ا
اتفاق بیفتد خوشحال می شوم دل مردم را شاد کنم و پرچم 
گر نه فکر می کنم ساره جوانمردی  کشورم را به اهتزاز در بیاورم. ا
گر  توانسته دِین خودش را به کشورش و این پرچم ادا کند. حتی ا

پاریس نرود هم چیز زیادی از دست نمی دهد. وی در 
خصوص اینکه حضور فرزندش در مسابقات هانگژو 

حتی مورد توجه رهبر انقلاب قرار گرفت و انتظار 
می رفت حمایت ها بیشتر شود، گفت: خودم این 
را درک می کنم که ورزش کشور ما از نظر بودجه 
شرایط خاصی دارد ولی بودن آوش در کنار من 
خودش مستلزم هزینه است. هرچه بکاریم 
گر بتوانم این شرایط  برداشت می کنیم. ا
خاص را داشته باشم و در کنارش بتوانم یک 
مدال به مدال های کاروان ایران در پاریس 
اضافه کنم ارزش سرمایه گذاری را دارد. هنوز 

چیزی مشخص نیست. امیدوارم لطف 
وزارت ورزش و کمیته ملی پاراالمپیک 

شامل حال من شود تا بتوانم باز 
هم در میدان باشم. 

کنش رئیس کمیته ملی     وا
پارالمپیک

رئیس  کارگری  غفور 
کمیته ملی پارالمپیک 

درباره برگزاری مراسم 
تجلیل از مدال آوران 

گفت:  پاراآسیایی 
این مراسم با تقدیر 

و نظر شهردار تهران 
برگزار شد. در ادامه 
تجلیل از قهرمانان 

آسیایی از قهرمانان 

پاراآسیایی هم با همان لوح و تندیس و با همان مبلغ و کیفیت که 
برای قهرمانان آسیایی انجام شده بود، تجلیل شد. مراسم خوبی 
کثر آنها شرکت  برگزار شد، ما نزدیک به ۱۶۰ مدال آور داشتیم که ا
کرده بودند. همچنین شهردار تهران و معاون فرهنگی شهرداری 
در این مراسم حضور داشتند و در توزیع جوایز مشارکت کردند. 
ما همکاری خوبی از سوی شهرداری شاهد هستیم و امیدوارم 
که همین روند در حمایت از ورزشکاران جانباز و توانیاب در سطح 
شهر تهران ادامه پیدا کند. ما یک گفت وگوهایی با شهردار داشتیم 
و امیدوار هستیم که زمینه همکاری توسعه پیدا کند و برای عزیزان 
کنش به  پارالمپیک مان شاهد حمایت بیشتر باشیم. وی در وا
انتقاد ساره جوانمردی نسبت به قول هایی که عملی نشده و 
گفته است که ممکن است از ورزش قهرمانی خداحافظی کند، 
عنوان کرد: ایشان با من صحبت کرده است و اصلا جای نگرانی 
نیست. خانم جوانمردی در یکی از مسابقاتی که برای کسب 
سهمیه برگزار خواهد شد، حضور ندارد ولی در مسابقه اصلی 
شرکت خواهد کرد. او هنوز در شرایط قهرمانی قرار دارد و یکی از 
ورزشکاران خوب و به نام ما هستند، مگر ما می گذاریم که خانم 

جوانمردی خداحافظی کند؟
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تلاش ساره برای همراهی فرزند 5 ماهه اش در اردو ها 

حمایت؛ شرط حضور جوانمردی  در پاریس!

سرمربی جدید تیم ملی فوتبال  
برزیل انتخاب شد 

فدراسیون فوتبال برزیل دوریوال جونیور را به 
عنوان سرمربی جدید سلسائو انتخاب کرد. به 
گزارش اسپورت ۲4، باشگاه سائوپائولو جدایی 
دوریوال جونیور را اعلام کرد و به این ترتیب او 
سرمربی جدید سلسائو خواهد بود. دوریوال 
رسما با بازیکنان سائوپائولو خداحافظی کرد تا 
به روزهای خوبش با این تیم پایان دهد. فرناندو 
دینیز هدایت تیم ملی فوتبال برزیل را پس از 
جام جهانی ۲۰۲۲ بر عهده داشت. تیم ملی فوتبال 
برزیل با هدایت دینیز در شش باری که به میدان 
رفت سه شکست را پذیرا شد و تنها دو پیروزی را 
کسب کرد و همین کافی بود تا او از کار برکنار شود. 
فدراسیون فوتبال برزیل بسیار امیدوار بود کارلو 
آنچلوتی را به جدایی از رئال مادرید و بر عهده 
گرفتن هدایت طلایی پوشان متقاعد کند ولی این 
سرمربی ایتالیایی تصمیم به ماندن در رئال مادرید 

گرفت و قراردادش را تمدید کرد. 

ویژه

که تیم ملی عمان  در حالی 
خود را آماده حضور در جام 
ملت های آسیا می کند، برانکو 
سرمربی این تیم به شدت مورد 
توجه باشگاه پرسپولیس و 
هوادارانش قرار دارد و آنها به 
دنبال استخدام این سرمربی 

کروات هستند. 

تمام اعضای کادر فنی و 
بازیکنان تیم ملی فوتبال 
ایران صبح دیروز دوشنبه 
و پیش از عزیمت به سمت 
قطر، مقابل دوربین حاضر 
شدند و تصاویر جذابی از 
آنها با کت و شلوار منتشر 

 . شد

 بازیکنان تیم ملی در تمرینات با 
تجهیزاتی که در اختیار کادرفنی 
و پزشکی قرار گرفته است به 
طور کامل رصد می شوند تا 
میزان آمادگی ها مورد بررسی 
دقیق تر قرار بگیرد و همچنین 
از آسیب دیدگی های احتمالی 

جلوگیری شود. 

ت
شــ

س نو
عک

        تجهیزات   توجه کت و شلوار

گفتوگو

ضیا عربشاهی پیشکسوت فوتبال و باشگاه 
پرسپولیس در خصوص وضعیت گل محمدی و 
البته شرایط تیم ملی صحبت کرد. وی می گوید بهتر 
بود که یحیی در پرسپولیس می ماند و هواداران را 

آزرده خاطر نمی کرد.
   درباره پیروزی تیم ملی فوتبال ایران در بازی 

تدارکاتی مقابل بورکینافاسو چه نظری دارید؟
 تیم ملی ایران باید برای آمادگی بهتر و بیشتر 
ح دنیا  در جام ملت های آسیا با تیم های مطر
بازی می کرد تا نقاط ضعفش مشخص شود. قطعا 
دیدار تدارکاتی با تیم های درجه چندم دنیا به 
درد ملی پوشان ما نمی خورد و بازی با بورکینافاسو 
برای تیم ملی ایران زیاد مناسب نبود. در این دیدار 
تیم مان شادابی و سرعت لازم را نداشت و بسیار کند 
بود. با اینکه تیم آفریقایی کیفیت خوبی نداشت، 
گر تیم مان آماده  اما موفق شد گل اول را به ما بزند. ا
رویارویی با تیم های سرعتی آسیا مثل کره جنوبی و 
ژاپن نباشد، مطمئناً در مراحل بالاتر جام ملت ها 
گر مقابل تیم های خوب  به مشکل خواهیم خورد. ا
آسیا هم این گونه بازی کنیم در جام ملت ها نتایج 
دلخواه را کسب نخواهیم کرد. مشخص است که 
تیم ملی هنوز نقاط ضعفی دارد و قدرت برابری 
مقابل تیم هایی مثل؛ ژاپن، عربستان، کره جنوبی 

و استرالیا را ندارد. 
    در مورد حضور بازیکنان باتجربه و لژیونر در 

تیم ملی ایران نظر شما چیست؟
 نباید بگوییم که چون لژیونر و بازیکنان خوبی 
در تیم ملی داریم، پس تیم مان از هر لحاظ خوب 
است. این بازیکنانِ خوب در قالب یک تیم بهترین 
هستند و زمانی که تیم در خطوط مختلف ضعف 
کوچکی داشته باشد، نمی توانند شایستگی و 

توانایی خودشان را به نمایش بگذارند. 
   در مورد جدایی یحیی گل محمدی چه 

نظری دارید؟
 بهتر بود که یحیی در پرسپولیس می ماند و 
هواداران را آزرده خاطر نمی کرد. مربی جدید هم 
گر نتیجه نگیرد اعلام می کند که  بیاید، در آخر فصل ا
من تیم را نبستم و این نفرات را من نمی خواستم. 
باید یحیی تا آخر فصل در پرسپولیس می ماند و به 
قراردادش پایبند بود. با این وضعیت پرسپولیس 

لطمه می خورد. 
    سقف قراردادها مشکلات زیادی برای 

فوتبال ایران ایجاد کرد!
فوتبال  در  کنون  هم ا که  ناهنجاری هایی 
ایران وجود دارد به خاطر قانون سقف بودجه 
باشگاه هاست و کسانی که افراد بسیار مدعی هم 
هستند و فکر می کنند همه چیز را می دانند باعث 
می شوند تا فوتبال ایران ضربات جبران ناپذیری 
بخورد. این قانون باعث شد تا همه افراد زیرمیزی 
دادن را یاد بگیرند. در حالی که ۹۹ درصد تیم های 
ایران دولتی هستند، اما همه قانون را دور می زنند 
به طوری که کار به جایی رسیده که فساد فوتبال 

را گرفته است. 

کشتی، سال سختی پیش رو دارد  
سال  گفت:  کشتی  فدراسیون  دبیر  ایسنا: 
بسیار سختی برای کشتی است و دوستان باید 
در کنار ما باشند تا بدون دغدغه به اهداف از پیش 
تعیین شده برسیم. مهم این است که برنامه محور 
باشیم و بر این اساس امور را پیش ببریم. ابراهیم 
مهربان دیروز )دوشنبه، ۱۸ دی  ماه( در مجمع 
انتخاباتی هیأت کشتی استان زنجان با بیان اینکه 
پیشرفت هر مجموعه ای در سایه همدلی به دست 
می آید، اظهار کرد: انتظار ما از هیأت کشتی استان 
زنجان توجه به تربیت نیروهای کارآمد و مربیان 
است تا با تلاش آنها استعدادهای منطقه شناسایی 
و پرورش یابند. وی با بیان اینکه توجه به توان رشته 
کشتی برای کسب مدال و علاقه زیاد جوانان به 
این رشته می طلبد ارگان ها و بخش های مختلف 
از این رشته حمایت کنند، گفت: در رشته کشتی 
سال پیش، ۶۶ اعزام به مسابقات داشتیم و این 
کار با شرایط اقتصادی کنونی سخت است. به این 
نکته نیز باید توجه داشته باشیم که امسال، سال 
المپیک است. وی افزود: از دی ماه اردوها تشکیل 
شده است و سال سختی پیش رو داریم. باید 
تلاش کنیم ابتدا سهمیه بگیریم و بعد در المپیک 
موفق باشیم، بیش ترین امید کاروان به کشتی 
است. مهربان بیان کرد: در بزنگاه های مختف، 
رشته کشتی است که در بازی های مختلف موجب 

ارتقای جایگاه کاروان ورزشی ایران می شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: تیم ملی فوتبال ایران همیشه یک وزنه سنگین در میان 
قهرمانان آسیاست. این جمله سایت رویترز آمریکا برای معرفی 
گروه C جام ملت های آسیا بود. تیم ملی فوتبال کشورمان که در 
سال های ۱۹۶۸، ۱۹۷۲ و ۱۹۷۶ توانسته قهرمان آسیا شود، 4۸ سال 
است که فاتح قاره کهن نشده و بهترین نتیجه آن کسب رده سومی 
است. تیم ملی فوتبال ایران ۱۲ بازی متوالی است که شکست 
نخورده. آخرین باخت تیم ملی به جام جهانی ۲۰۲۲ در قطر باز 
کنون در رده بیست و یکم دنیاست با امارات  می گردد. این تیم که ا
)۶4 دنیا(، فلسطین )۹۹ دنیا( و هنگ کنگ )۱۵۰ دنیا( هم گروه 
است. در گزارش رویترز آمده است: ایران قدرتمند همیشه یکی 
از مدعیان قهرمانی در جام ملت های آسیاست. قهرمان ۳ دوره 
آسیا با ۱۲ بازی بدون شکست  راهی این رقابت ها می شود. آخرین 
شکست آنها بیش از یک سال پیش در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر رقم 
خورد. در ادامه گزارش رویترز آمده است: فرم ضعیف باشگاهی 
مهدی طارمی با پورتو شاید باعث نگرانی هواداران ایران شود اما 
با ۶ گل در ۶ بازی اخیری که او زده تردیدی وجود ندارد که این 

مهاجم در جام ملت های آسیا شکوفا خواهد شد. 

بیــنالمــلل
   سرمربی بارسلونا از نبود VAR در دیدار تیمش برابر 
بارباسترو گله و اعتراف کرد این دیدار بیش از حد برایش سخت 
شد. به گزارش اسپورت، در ادامه دیدارهای جام حذفی 
کوپا دل ری( بارسلونا مقابل تیم ناشناخته بارباسترو  اسپانیا )
قرار گرفت و به سختی با نتیجه سه بر دو به برتری رسید تا راهی 
دور یک هشتم نهایی این رقابت ها شود. گل های بارسلونا را در 
این بازی فرمین لوپس، رافینیا و لواندوفسکی به ثمر رساندند. 
ژاوی بعد از این دیدار در صحبت هایی گفت: بازی سختی شد 
و مجبور شدیم برای پیروزی بجنگیم. نیمه اول را با اطمینان 
بازی کردیم، به نظر می رسید همه چیز خوب پیش می رود اما 
چنین مسابقاتی همیشه سخت است؛ سخت تر از چیزی که 
تصور می کردیم ولی ما در مرحله 
یک هشتم نهایی هستیم و به 
هدفمان رسیده ایم. او درباره دلیل 
افت بارسلونا در این دیدار افزود: 
تمرکز نداشتیم. در کل بازی را کنترل 
کردیم اما با اشتباهاتمان کار 
را برای خودمان سخت 
که فلیکس  گلی  کردیم. 
زد و مردود اعلام شد نیز 
تمرکزمان را بر هم زد. به 
نظرم گل سالم بود ولی 
به اشتباه مردود اعلام 
شد. شرم آور است که در 
وجود   VAR مسابقه  این 
نداشت. در سال ۲۰۲4 حتی در 
 VAR زمین های رده پایین باید

وجود داشته باشد. 

دلیلی ندارد قهرمان آسیا شویم

تیم ملی فوتبال کشورمان از چند روز دیگر در رقابت های جام 
ملت های آسیا به میدان می رود. دیداری که با بورکینافاسو انجام 
دادیم آزمایش بسیار خوبی بود و تیم ملی توانست هماهنگ تر 
شود. بازی فیزیکی و درگیرانه ای بود و بازیکنان تیم ملی هم 
آنچه در توان داشتند گذاشتند تا در پایان برنده شدیم. با وجود 
آنکه سردار آزمون را در اختیار نداشتیم، ولی بازی لذت بخشی را 
دیدیم و با این روند باید منتظر بازی های بسیار جالبی از تیم ملی 
باشیم. ضعف مدیریت داریم و کسانی که مسئول هستند خود 
را به خواب زده اند. روزی مهدی تاج مصاحبه کرد و گفت بهتر 
از مارک ویلموتس سرمربی نخواهیم داشت، اما ضرر هنگفتی 
گر برخورد تندی  را برای رهایی از دست این مربی پرداختیم. ا
با مسببان چنین قرارداد هایی شود، بساط این نوع قرارداد 
بستن ها جمع می شود. بازیکنان تیم ملی ایران باهوش هستند. 
کتیک های  به صورت خودجوش رشد می کنند و تکنیک ها و تا
گر در ۱۱ دوره  مختلف را سریع یاد می گیرند و پیاده می کنند. ا
اخیر قهرمان نشده ایم مشکل افرادی هستند که در رأس ورزش 
هستند و دلسوز و کارآمد نبوده اند. آدم هایی مسئول شدند 
که نتوانستند از تمام توانایی جوانان ورزش کشور بهره ببرند. 
ورزش را آنطور که باید و شاید جدی نگرفته ایم. فوتبال ایران 
خیلی خوب است و تیم فیزیکی و جنگنده بورکینافاسو را که آمده 
بود تا ما را ببرد با شکست روبه رو کردیم. ما برای بردن مالدیو یا 
دیگر تیم های ضعیف آسیا به سختی به دو تا سه گل می رسیم، 
ولی ژاپن تیم های خوب دنیا را با اختلاف چهار گل برده و الان 
هم خیلی آماده است. کار تیمی با انفرادی فرق می کند. ژاپن 
از ما مستعدتر نیست، ولی کار تیمی را به عالی ترین شکل انجام 
می دهد. خوزستان معدن بازیکنان مستعد است، ولی تیم های 
آن در خطر سقوط هستند. دلیلش نداشتن مدیریت است که 
کار را به اینجا رسانده، یک تلنگر به کسی که خواب است بزنید 
از خواب بلند می شود، ولی کسی که خودش را به خواب زده، 
یک سطل آب هم روی سرش بریزید از خواب بیدار نمی شود. 
گر فینالیست آسیا نشدیم مقصر امیر قلعه نویی نیست. از  ا
کره جنوبی و ژاپن عقب هستیم، ولی علت این عقب ماندن 
قلعه نویی نیست. فوتبال که خم رنگرزی نیست و قلعه نویی 
هم چوب جادو ندارد که معجزه کند. ایراد های ما به طور کامل 
مشخص نشده، ولی در بازی با فلسطین، هنگ کنگ و امارات 
تبدیل به تیم هماهنگ تری می شویم. عیب های ما به طور 
کامل برابر این حریفان مشخص نمی شود، ولی تیم تر می شویم 
و شکست دادن مان سخت تر می شود. با این حال برای عبور از 
مدعیان اصلی قهرمانی مشکل داریم. انتظار نداشته باشیم با کار 
کمتر از تیم هایی که بیشتر کار کرده اند پیشی بگیریم. گران ترین 
بازیکنان تیم ملی ایران مهدی طارمی و سردار آزمون هستند که 
یک پنجم بازیکنان طراز اول کره جنوبی و ژاپن قیمت دارند. هر 
وقت بازیکنان ما به چنین ارزشی رسیدند قهرمانی آسیا را هم 
به دست می آوریم. دلیلی ندارد تا قهرمان شویم چون از علم 
فوتبال دور شده ایم. البته قهرمان نشویم یا به فینال نرسیم به 

قلعه نویی ربطی ندارد. 

فلاحت زاده: قهرمانی در جام ملت ها دور از دسترس نیست!
مدافع پیشین تیم فوتبال کشورمان می گوید 
با وجود اینکه عربستان و ژاپن تیم های آماده ای 
گردان امیر قلعه نویی قهرمانی  دارند، اما برای شا
در جام ملت ها دور از دسترس نیست. فرشاد 
درباره  تسنیم،  با  گفت وگو  در  فلاحت زاده 
وضعیت تیم ملی فوتبال ایران در آستانه جام 
ملت های آسیا، اظهار داشت: تیم ملی در بازی 
قبلی باانگیزه نشان داد. بچه های تیم ملی 
باتجربه و لژیونرها هر کدام شان شناخته شده 
هستند. این مسئله می تواند خوب و البته بد 
باشد. از یک طرف اعضای تیم با شناخت و 
هماهنگی از همدیگر روند بازی را می توانند 

به خوبی پیش ببرند. از طرف دیگر تیم ما را 
رقبا کاملاً می شناسند و این می تواند یک عیب 
باشد. وی افزود: در این مدت هم ملی پوشان 
بازی دوستانه و اردوی تدارکاتی به اندازه کافی 
نتوانستند برگزار کنند. البته مدیریت کادر فنی 
تیم ملی، برای بازیکنان خیلی تأثیرگذار است. 
هر کدام از اعضای کادر فنی خودشان باتجربه 
هستند و می توانند به سرمربی تیم ملی کمک 
کنند. قطعاً با آنالیزی که دارند می توانیم نقشه 
رقبا را به خوبی شناسایی کنیم. تمام بازیکنان 
گر این  هم باانگیزه و باهوش هستند و قطعاً ا
صفات با یکدلی و کنار گذاشته شدن اختلافات 

همراه باشد، می توانیم حضور موفقی در جام 
ملت ها داشته باشیم. پیشکسوت فوتبال 
ایران با پیش بینی از جایگاه تیم ملی در جام 
ملت های آسیا تصریح کرد: فکر می کنم حداقل 
باید جزو چهار تیم برتر قرار بگیریم. نمی گویم 
قهرمان می شویم، اما همین قهرمانی هم دور 
گر شانس با ما یار باشد و  از دسترس نیست. ا
شرایط بازی طوری رقم بخورد که ما می خواهیم، 
می توانیم برنده باشیم. ضمن اینکه در این 
مسیر به همت و همدلی بچه ها، حمایت سالم 
رسانه ها و پیشکسوتان نیاز داریم. فلاحت زاده 
در پاسخ به این پرسش که از میان رقبای حاضر 

چه تیمی را مدعی کسب عنوان قهرمانی در 
جام ملت های آسیا می داند، گفت: با توجه 
، ژاپن  به بازی های دوستانه چند وقت اخیر
تیم خیلی قدرتمندی است. عربستان نیز 
رقیب دیرینه ماست و شانس قهرمانی دارد، 
گر مقابل آنها قرار بگیریم، بتوانیم  ولی فکر کنم ا
از پس شان بر بیاییم. معمولاً تیم های عربی 
مقابل ما یک ترسی دارند، اما تیم های شرق 
گر داور  آسیا نمایش شان بی عیب و نقص است. ا
خوب عمل کند و مانند گذشته کنفدراسیون 
فوتبال آسیا و... جانبدارانه به نفع عربستان عمل 
نکنند قطعاً ما در زمین توان برد این تیم را داریم. 

 بهتاش فریبا کارشناس فوتبال گفت: با حضور ژاپن، 
کار سختی در جام  کره جنوبی، استرالیا و عربستان 

ملت های آسیا داریم. 
    وضعیت تیم ملی 

بهتاش فریبا در گفت وگو با فارس، در مورد وضعیت 
تیم ملی فوتبال در آستانه آغاز جام ملت های آسیا و بازی 
دوستانه با بورکینافاسو اظهار داشت: بازی خوبی را شاهد 
بودیم بورکینافاسو تیم به روز و خوبی بود، چند بازیکن 
این تیم به ایران نیامده بودند با این حال تیمی بود که هم 
خوب پرس می کرد، هم فضاها را خوب می بست و قدرت 
حمل توپ بالایی داشت و تیمی فیزیکی بود و روی دفاع 
ما فشار هم آورد. در دیدارهای رسمی حریفان به تیم ملی 
فشار وارد خواهند کرد. تجربه خوبی بود یک نیمه یازده 
بازیکن بودند و نیمه دیگر یازده بازیکن دیگر بازی کردند 
کنون رخ نداده بود و به همین دلیل  که چنین اتفاقی تا

آنالیز فنی این دیدار سخت است. 
   حضور قدرتمند 

وی افزود: بعد از پایان لیگ بود و همه بازیکنان داخلی 
و لژیونرها آمده بودند و به همه بازی رسید و بد نبود. هر 

نیمه هم یک گل زدیم. البته با توجه به اینکه در نیمه 
اول مهاجمانی مثل طارمی و مغانلو در ترکیب بودند 
انتظار داشتیم موقعیت گل بیشتری ایجاد شود و البته از 
موقعیت های گلزنی خود استفاده نکردیم. در نیمه دوم 
هم مهدی قائدی یک موقعیت تک به تک را از دست 
داد. فرصت سوزی بازیکنان اشکال است. و امیدواریم تا 
شروع مسابقات جام ملت ها این اشکال هم برطرف شود. 
مربی اسبق استقلال با اشاره به حضور تیم های قدرتمند 
در جام ملت ها گفت: با حضور ژاپن، کره جنوبی، استرالیا و 
عربستان کار سختی در جام ملت های داریم. کره جنوبی 
و ژاپنی که در جام جهانی دیدیم حریفان قدرتمندی 
هستند که کار را برای تیم ملی سخت می کند. با این 
گر بتوانیم به نیمه نهایی و جمع 4 تیم برتر برسیم  حال ا
کار بزرگی انجام داده ایم و معتقدم در صورت حضور در 
جمع 4 تیم برتر جام، شانس فینالیست شدن تیم ملی 
زیاد است.  این کارشناس فوتبال در مورد میانگین سنی 
بالای تیم ملی عنوان کرد: سن بازیکنان تیم ملی بالاست 
ولی در مقطعی هستیم که امکان جوانگرایی وجود ندارد. 
البته کادرفنی بازیکنان جوان هم انتخاب کرده است. 

چندین سال است در جام ملت های اسیا نتوانسته ایم 
نتیجه بگیریم و باید از تمام تجربیات خود استفاده کنیم 
تا نتیجه مطلوبی بگیریم و برای جام جهانی بعدی ۲ سال 
زمان هست و فرصت جوانگرایی و پوست اندازی داریم. 
البته بازیکنان جوان تیم ملی هم خام نیستند و آنقدر 

بازی کرده اند که با تجربه شده اند.
     قهرمانی استقلال

بهتاش فریبا در مورد قهرمانی استقلال در نیم فصل 
اول لیگ برتر گفت: قهرمان نیم فصل شدیم و دست 
کادرفنی، مدیریت و بازیکنان درد نکند. زحمت کشیدند 
و باید ببینیم در نیم فصل دوم چه می کنیم. چگونه 
بازیکن جذب می کنیم. در نیم فصل اول کلاه گشادی 
سر استقلال رفت سر این بحث بودجه سقف و پشت 
بام بودجه! خیلی از تیم ها این سقف را رعایت نکردند و 
جریمه اش را دادند و استقلال هم باید همین کار را بکند و 
جریمه اش را بدهد! چراغ قرمز را رد کنیم و جریمه بدهیم 
زیرا تیم هایی که نیم فصل اول بازیکنان زیادی جذب 
کرده اند بازهم مشغول یارگیری هستند! استقلال نباید 

عقب بماند. 

 فریبا: 
حضور تیم ملی 
در نیمه نهایی 
جام ملت ها 
کار بزرگی است
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